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Predmet:  Izvještaj o radu Sportske zajednice Grada Labina za 2022. godinu 
  
 U 2022. godini održano je 6 redovnih i 3 radne sjednice Izvršnog odbora, te više 
neslužbenih sastanaka i dogovora. Održane su i dvije redovne Skupštine. Prva u mjesecu 
veljači, a druga u prosincu na kojoj se donio okvirni Financijski plan za 2023. Također je u 
ožujku održana izborna Skupština, na kojoj se izabralo vodstvo Zajednice za mandat 2022. – 
2026. 
 
           U prošloj godini skinuta su covid ograničenja, te smo, iako je u prvom kvartalu još uvijek 
bilo manje natjecanja, uspjeli vratiti sportske aktivnosti na zadovoljavajuću razinu. Treniralo se 
gotovo bez smetnji, osim nešto više izostanaka zbog bolesti. Vjerujemo da je pandemija iza 
nas i da će ova godina biti u potpunosti normalna što se tiče sportskih aktivnosti.  
Veliki broj djece u sportu je konstantan, a kod nekih klubova je u konstantnom porastu.  
 

Što se tiče proračuna, u prošloj godini od Grada Labina osigurano nam je 2.200.000,00 
kn, što je rebalansom povećano za dodatnih 100.000,00 kn što je uglavnom utrošeno na 
prijevoz koji se značajno povećao u odnosu na 2021. Lani smo baš u izvještaju najavili da se 
nadamo kako će se sport uskoro razbuktati i vratiti na razine prije pandemije, te da se nadamo 
da ćemo i proračun uspjeti vratiti na te razine, što se na kraju i uspjelo. 

 
Zajednica je lani uspjela pribaviti i dodatnih sredstava i to od donacija i sponzorstva za 

Olimpijadu OŠ: Općina Kršan 6.000,00 kn, Općine Raša i Sv. Nedjelja po 5.000 kn, Općina Pićan 
3.500,00 kn, Sportska zajednice Istarske županije 7.350 kn, ITV Baumit 5.125,00 kn, te kroz 
Programe HOO – 110.000,00 kn, što su bila namjenska sredstva za postavljanje sprava i mosta 
na novom vježbalištu na trim stazi u Rapcu.  

 
 Što se tiče ostalih stavki, sufinancirano je školovanje pet novih trenera, četiri u 
nogometu i jedan u košarci, te usavršavanje za trenera u konjičkom sportu. Prijevoz i liječnički 
pregledi pokrivali su se po potrebi, dok je rad stručnih kadrova sufinanciran kroz cijelu godinu i 
lani je kroz taj program prošlo čak 50 trenera, što je najviše do sada. Moramo pohvaliti sve 
udruge koje su svojim ponašanjem značajno doprinijele uštedama u prijevozu i liječničkim 
pregledima, pa smo mogli zatvoriti te stavke i u protekloj godini. Posebno je to zahtjevno bilo 
u prijevozu koji se u odnosu na 2021. povećao za trećinu tj. 33%.  
 
Vođenje računovodstva klubova funkcioniralo je besprijekorno na čemu smo zahvalni Labinu 
2000 i našoj Rozani, za koju svi klubovi imaju samo riječi hvale.  
Što se tiče manifestacija, lani ih je održano i sufinancirano 20, što je još jedan pokazatelj da se 
sport vratio u normalu: 100 milja Istre, Utrka Grada Labina, Regata Labinske republike, Trofej 
labinskih rudara u nogometu, Ciklus turnira OP Rapca u tenisu, rukometni turniri, Ljetni kamp 
Kovarići i mnoge druge. Moramo istaknuti Ekipno PH u krosu na Dubrovi, koje su zajednički 
organizirali Atletski klub „Albona“ i AK „Kvarner iz Rijeke.  



Stranica 2 od 2 

 

 

Na proljeće je završena 13., a na jesen u cijelosti održana 14. OOŠL, uz manje promjene što se 
tiče zastupljenih sportova. Drago nam je da smo uspjeli ponovo održati Olimpijski festival 
dječjih vrtića i to kao jedini grad u Istri.  
Na žalost zbog većih cijena i nešto manjih prihoda na OOŠL, nismo uspjeli kupiti opremu za 
škole sudionice osim vortexa koji je postao nova disciplina, a kupljen je i prijenosni zvučnik koji 
je trenutno kao imovina Zajednice na raspolaganju klubovima za korištenje.   
 
 Vezano uz sportsku infrastrukturu lani nam se desila velika stvar, započeta je izgradnja 
pomoćnog nogometnog igrališta na Vinežu, te bi na proljeće trebali održavati na njemu i prve 
treninge, kako smo i najavili u prošlogodišnjem izvještaju o radu. Pripremni radovi su pri kraju, 
nakon čega od strane HNS-a slijedi postavljanje završne podloge tj. umjetne trave. Kad to 
bude gotovo, moći ćemo reći da imamo odlične uvjete za treniranje, barem što se tiče ovih 
najmasovnijih sportova. 
Uz veliku pomoć HOO-a do kraja je isfinancirano vježbalište na otvorenom na trim stazi u 
Rapcu, tj. prva polovica u 2021., a druga u prošloj godini. Grad Labin obaviti će dodatne 
radove na uređenju i označavanju staze. Sve je to u suradnji sa HOO-om odrađeno kroz 
projekt „Promicanje sporta u cilju očuvanja zdravlja u uvjetima pandemije“, kad je puno 
sportaša i rekreativaca onemogućeno treniranje u zatvorenim prostorima, pa na ovaj način 
pokušavamo osigurati vanjske prostore za treniranje, a i obogaćuje se turistička ponuda. 
 

Iako nisu održana sva natjecanja, pogotovo u pojedinačnim dvoranskim sportovima,  
moramo spomenuti i sportske uspjehe u protekloj godini.  

Boćarice su igrale finale PH i na žalost nakon 3 osvojena naslova, završile su kao druge. 
Ipak, osvojeno je nekoliko medalja na pojedinačnom PH, a Ria Vojković osvojila je i srebro na 
Mediteranskim igrama.  

Nakon puno godina imamo i zlato sa PH u judu i to Ediba Jagodića, a medalje su donijeli 
i kickboksači sa PH od čega tri naslova državnih prvaka – Alan Tursunović, Ivana Kruneš i Emil 
Mujkić. Kao jednog od najuspješnijih naših pojedinačnih sportaša, moramo istaknuti biciklistu 
Davida Sandića, koji je nakon što se iz Pazina vratio u naš klub, osvojio čak 5 naslova državnog 
prvaka u raznim disciplinama. 

Od ekipnih sportova, razveselili su nas rukometaši i rukometašice osvajanjem trećih 
mjesta u drugim državnim ligama, a rukometašice u novoj sezoni briljiraju bez izgubljenog 
boda u prvenstvu te plasmanom u osminu finala Kupa Hrvatske. Nakon puno godina, dvije 
selekcije labinske škole rukometa osigurale su državnu završnicu na kojoj su djevojke U12 
osvojile odlično 7. mjesto, a treba spomenuti i naslov prvaka druge županijske pionirske lige za 
pionire NK „Rabac“, kao i predstavnike uvjetno rečeno malih sportova Pikado klub „Rudar“ 
koji su lani osvojili drugu županijsku ligu, te su na državnoj završnici bili najbolji u Hrvatskoj u 
konkurenciji drugih liga.  
 

Na jesen su se fuzionirali BK „Labin“ i BK „Rudar“, te sad imamo jedan boćarski klub, a 
ukupno 26 udruga u punopravnom članstvu. 

 
Na kraju, dozvolite nam da kao i svaki put zahvalimo Gradu Labinu, Gradskom vijeću i 

Gradonačelniku, što su osigurali sredstva za sport i njihovu redovitu isplatu, kao i izgradnju 
toliko željenog igrališta sa umjetnom travom.  

 

 //Đanluka Miletić v.r. 
Predsjednik Sportske zajednice Grada Labina 


